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Title: January 2024

We hope this message finds you full of energy for all the possibilities for local
environmental and climate action this coming year. As we launch into the new year, we
are thrilled to share our aspirations and goals for 2024:

1. Engaging Youth as Environmental Champions

Through education, collaboration, and youth focused programming, we aim to
empower and support young community members to take environmental and climate
action, and make a lasting impact. An exciting announcement about this work is
coming soon.

2. 15-minute neighbourhoods

Keep an eye out for upcoming announcements as we announce our 15-minute
neighbourhood program, in collaboration with a close partner. This program will
include our participation in the City's Zoning By-law Review, to ensure sustainable land-
use practices and vibrant communities.

3. Influencing Decision-Making at City Hall

Whether it's related to committee decisions, budget allocations, or other critical matters,
we’re committed to connecting people to city decision-making by informing people,
training people to do delegations, and increasing public engagement. We're committed
to advocating for increasing transparency in city budgeting and decision-making
processes. Your involvement is vital, and we'll provide the training and tools necessary
for effective participation.

4. Connecting People and Fostering Community

We are committed to continuing to build strong community bonds. From online
workshops to in person events, including at Earth Day and our Eco Gala, our goal is to
bring people together to educate and empower each other, and equip people to be
effective champions of the local environment.

5. Urge the City to take decisive and immediate Climate Action

In light of the the update on the Climate Change Master Plan, and the upcoming
Greenhouse Gas Inventory, we know it’s important for the city to take bold climate
action now more than ever.

https://www.ecologyottawa.ca/?e=ed66d73e3b4d94fb6fdc3cd13b8c8f61&utm_source=ecologyottawa&utm_medium=email&utm_campaign=jan_2024&n=1&test_email=1


6. Engaging and Widening our Francophone community

We are committed to becoming a more inclusive organization, and will take steps to
increase engagement and participation with Ottawa’s fFrancophone community.

7. Bird-Friendly City 

Our vision extends to creating a city that is not only sustainable but also bird-friendly.
Join us in our work with close partners to encourage the City to commit to becoming a
certified bird-friendly city, including through reducing threats to our feathered friends,
protecting habitat, and advancing climate resiliency

8. Urban Forest Management Plan

We are committed to ensuring that communities that need trees most get them, and
advocating for the City to make real progress on its goal of 40% tree canopy coverage. 

9. Imperfect Environmentalism 

Imperfect environmentalism recognizes that actions, no matter how small, are
important. We understand that not everyone can make drastic changes overnight and
we all contend with different realities. We are here to support and encourage each step,
no matter how imperfect. By fostering a non-judgmental and inclusive approach, we
believe more individuals will be inspired to be stewards and take environmental action,
contributing to the collective effort for a green Ottawa. 

We believe that community engagement, empowerment, collaboration, and people
power are at the heart of real, tangible, change. Ecology Ottawa is honoured to
continue working with you all in 2024. Thank you for your continued support. 

In Solidarity, 

 

Pratigga and the Ecology Ottawa team

 

Ecology Ottawa
https://www.ecologyottawa.ca/
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The motion at City Council on January 25 calling for Mayor Sutcliffe to ask the Ottawa
International Airport Authority to replant as many trees as they recently cut has passed!
Thank you to everyone who contacted their councillors.

 

 

Feb 2, Notes from the Climate Struggle with Bill McKibben 

March 2, Ottawa’s Seedy Saturday

 

 

 

 

 

 

Read “Climate Action in Ottawa’s 2024 Budget” by Matthew Slevin 

 

Read “Ottawa’s Budget 2024: New Year, Same Outdated Perspective on Climate
Change” by Jenna Phillips

 

________

We are powered by our volunteers and community supporters. Volunteer or donate
today to help create a green and resilient Ottawa. 
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Titre: Janvier 2024

Nous espérons que ce message vous donnera de l'énergie pour toutes les possibilités
d'action locale en faveur de l'environnement et du climat au cours de l'année à venir. En
ce début d'année, nous sommes ravis de vous faire part de nos aspirations et de nos
objectifs pour 2024: 

1. Faire des jeunes des champions de l'environnement

Grâce à l'éducation, à la collaboration et à une programmation axée sur les jeunes,
nous visons à habiliter et à soutenir les jeunes membres de la communauté à prendre
des mesures environnementales et climatiques, et à avoir un impact durable. Une
annonce excitante concernant ce travail est à venir.

2. Quartiers à 15 minutes

Ne manquez pas les prochaines annonces concernant notre programme de quartiers à
15 minutes, en collaboration avec un partenaire proche. Ce programme comprendra
notre participation à la révision du règlement de zonage de la Ville, afin de veiller à des
pratiques d'utilisation des sols durables et à des communautés dynamiques. 

3. Influencer le processus décisionnel à la Ville

Qu'il s'agisse de décisions de comités, d'affectations budgétaires ou d'autres questions
cruciales, nous nous engageons à faire participer les citoyens au processus
décisionnel de la Ville, en les informant, en les formant pour qu'ils puissent effectuer
des interventions et en renforçant l'engagement du public. Nous nous engageons à
accroître la transparence des processus budgétaires et décisionnels de la Ville. Votre
participation est essentielle et nous vous fournirons la formation et les outils
nécessaires à une participation efficace.

4. Relier les gens et encourager la communauté

Nous nous engageons à continuer à tisser des liens communautaires forts. Qu'il
s'agisse d'ateliers en ligne ou d'événements en personne, y compris lors de la Journée
de la Terre et de notre Eco Gala, notre objectif est de rassembler les gens pour les
éduquer et les responsabiliser les uns les autres, et de leur donner les moyens d'être
des champions efficaces de l'environnement local. 

5. Exhorter la Ville à prendre des mesures décisives et immédiates en faveur du
climat

Donate
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À la lumière de la mise à jour du Plan directeur sur le changement climatique et de
l'inventaire des gaz à effet de serre à venir, nous savons qu'il est important pour la Ville
de prendre des mesures audacieuses en matière de climat, maintenant plus que
jamais. 

6. Engager et élargir notre communauté francophone

Nous sommes déterminés à devenir une organisation plus inclusive et nous prendrons
des mesures pour accroître l'engagement et la participation de la communauté
francophone d'Ottawa. 

7. Une ville amie des oiseaux 

Notre vision s'étend à la création d'une ville non seulement durable, mais aussi amie
des oiseaux. Joignez-vous à nous dans notre travail avec des partenaires proches pour
encourager la Ville à s'engager à devenir une ville amie des oiseaux certifiée,
notamment en réduisant les menaces qui pèsent sur les amis à plumes, en protégeant
leurs habitats et en faisant progresser la résilience climatique.

8. Plan de gestion de la forêt urbaine

Nous nous engageons à veiller à ce que les communautés qui ont le plus besoin
d'arbres les obtiennent, et plaidons pour que la Ville fasse de réels progrès par rapport
à son objectif de 40 % de couvert forestier.

9. Environnementalisme imparfait 

L'environnementalisme imparfait reconnaît que les actions, aussi petites soient-elles,
sont importantes. Nous comprenons que tout le monde ne peut pas changer
radicalement du jour au lendemain et que nous sommes tous confrontés à des réalités
différentes. Nous sommes là pour soutenir et encourager chaque étape, aussi
imparfaite soit-elle. En favorisant une approche inclusive et sans jugement, nous
croyons qu'un plus grand nombre de personnes seront inspirées à devenir des
défenseurs de l’environnement et à prendre des mesures environnementales,
contribuant ainsi à l'effort collectif en faveur d'une Ottawa verte. 

 

Nous croyons que l'engagement communautaire, l'habilitation, la collaboration et le
pouvoir des gens sont au cœur d'un changement réel et tangible. Écologie Ottawa est
fière de continuer à travailler avec vous tous en 2024. Nous vous remercions de votre
soutien continu. 

 

En toute solidarité, 

 

Pratigga et l'équipe d'Écologie Ottawa



La motion présentée au Conseil municipal le 25 janvier demandant au maire Sutcliffe
de demander à l'Administration de l'aéroport international d'Ottawa de replanter autant
d'arbres qu'elle en a récemment coupés a été adoptée ! Merci à tous ceux qui ont
contacté leur conseiller municipal.

OCRE - Coordonnateur du marketing et des communications

Participation Ottawa - Sondage sur le règlement sur la marche au ralenti

le 2 février, Notes de la lutte pour le climat avec Bill McKibben

le 2 mars, le samedi des graines à Ottawa
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Lire "L'action climatique dans le budget 2024 d'Ottawa" par Matthew Slevin 

Lire "Le budget 2024 d'Ottawa : Nouvelle année, même perspective dépassée sur le
changement climatique" par Jenna Phillips

 

Nous sommes alimentés par nos bénévoles et les partisans de la communauté.
Devenez bénévole ou faites un don dès aujourd'hui pour aider à créer une Ottawa verte
et résiliente.

 

 

 

Ecology Ottawa acknowledges that our efforts to protect the environment take place on the traditional unceded,
unsurrendered territory of the Algonquin Anishinaabe people. As an organization and as individuals dedicated to

environment and justice, we are deeply grateful to Indigenous peoples for their ongoing stewardship of these lands
since time immemorial. We recognize that we are on a journey of Truth and Reconciliation. We are committed to

listening, learning and working to decolonize our efforts towards healthy and sustainable environments for all people.

Ecology Ottawa
123 Slater St, Floor 6, Ottawa, ON K1P 5H2, Canada
This email was sent to hannah.farleyratcliffe@ecologyottawa.ca.
You are receiving this email because you have opted in to communications from Ecology Ottawa.
To stop receiving emails, click here.

Faire un Done
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